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Fra: Øvrebø, Henrik [mailto:fmstheo@fylkesmannen.no]
Sendt: 22. mai 2013 09:57
Til: Langvold Tor
Kopi: Krog, Jørn
Emne: SV: Ny behandling av sak 12/33 - kjøp av aksjer i Valsneset energi - og industriselskap AS

Til Tor Langvold, Bjugn kommune
Jeg vet ikke om Fylkesmannen vil anbefale kommunen å behandle denne saken delt i to eller samlet. Dette
er vel kommunen best i stand til å avgjøre selv. Begge alternativer er ok, rettslig sett.
Når det gjelder habiliteten er det etter Fylkesmannens syn en forsvarlig konklusjon kommunen har lagt til
grunn i det foreløpige utkastet.
Med vennlig hilsen
Henrik Øvrebø
Juridisk rådgiver
Fylkesmannen i Sør - Trøndelag
Telefon: 73 19 91 88
henrik.ovrebo@fylkesmannen.no
www.fylkesmannen.no\st
� Tenk på miljøet før du skriver ut denne eposten

Fra: Langvold Tor [mailto: Tor.Langvold@bjugn.kommune.no]
Sendt: 21. mai 2013 09:12
Til: Øvrebø, Henrik
Kopi: Krog, Jørn
Emne: Ny behandling av sak 12/33 - kjøp av aksjer i Valsneset energi - og industriselskap AS
Jeg har nå lest og tenkt og skrevet ny sak til kommunestyret om kjøpet av aksjene i VEI AS etter at
fylkesmannen opphevet hele vedtaket i sak 12/33.
Her melder det seg minst 2 spørsmål som jeg ber om fylkesmannens bistand til å løse:

1. Skal/bør vi lage 2 saker til kommunestyret der kjøpet av aksjene er den ene saken og etableringen av
Kopparn Utvikling AS er den andre?

2. Hvis vi gjør som i sak 12/33, både kjøper SEH AS sine aksjer og etablerer Kopparn Utvikling AS i
samme vedtak, vil de som ble valgt i styret i KU AS i sak 12/33 bli inhabile ved ny behandling i
kommunestyret nå fordi Kopparn Utvikling AS er etablert og registrert i Brønnøysundregisteret?

Jeg ber om rask behandling fordi saken skal sendes ut denne uka til kommunestyrets møte 28. mai.
Med hilsen
Tor Langvold
Rådmann Bjugn
Rådhuset
7160 Bjugn
Tlf: 72519512 / 91365935
E - post: tor.langvold@bjugn.kommune.no
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